Chinese Ver.
Regulations for International Students Applying for
Chinese Government Scholarship Program

The China Academy of Art, formerly the National Academy of Arts, was established in 1928 as a center for specialist studies in the Fine Arts. The Academy is located in Hangzhou, the provincial capital of Zhejiang province, which is one of China’s most economically and culturally developed Provinces. The Nanshan Campus sits beside the West Lake, Xiangshan Campus at the foot of the Xiangshan Mountain. Tranquil and visually exquisite, it is ideal setting for the practice and study of the Arts. The Academy’s seven specialist schools for plastic arts, design, inter-media, public art, animation, architecture and for art and the humanities, all presently accept International Students for Master and Ph.D level study. At present, nearly 700 international students from 90 countries are studying at the Academy. 

CRETERIA & ELIGIBILITY

1. Applicants must be non-Chinese citizens in good health. 
2. Education background and age limit:

- Applicants for master’s degree studies must have bachelor’s degree(applicants must be under the age of 35).

- Applicants for doctoral degree studies must have master’s degree(applicants must be under the age of 40).

APPLICATION DOCUMENTS

The applicants must fill in and provide the following documents truly, correctly and completely (besides specially required amount, all the other documents should be in duplicate)

1. "Application of Master Degree Program of China Academy of Art" or "Application of Ph.D Degree Program of China Academy of Art". Please also send the filled application form to caaic@163.com (attached personal photo into the form).

2. 3 copies of applicant's passport (photo page)

3. 4 passport size 2.54×3.81cm photographs of the applicant, neutral background
4. Highest diploma (notarized photocopy). University students or applicants employed shall provide proof of studying or employment on application. Documents in languages other than Chinese or English must be attached with notarized translations in Chinese or English.

5. Academic transcripts (notarized photocopy): Transcripts in languages other than Chinese or English must be attached with notarized translations in Chinese or English.

6. Study or research plan: in Chinese or in English, no less than 800 words.

7. Recommendation letters: Two letters of recommendation in Chinese or English from professors or associate professors. 

8. Applicants must submit a CD of the applicants’ profile and own art works (Applicants for plastic arts, inter-media art or public art must provide more than 3 creative works according with the aiming major. Applicants for design art, animation and architecture art must provide for a painting album of design works. Please note title and size for each work). Applicants for art history or art theory must submit a 2000 words paper. For detailed introduction of different majors, please visit this Chinese website: http://zb.caa.edu.cn .

9. Photocopy of Foreigner Physical Examination Form (The original copy should be kept by the applicant. The medical examinations must cover all the items listed in the Foreigner Physical Examination Form. Incomplete records or those without the signature of the attending physician, the official stamp of the hospital or a sealed photograph of the applicants are invalid. Please select the appropriate time to take medical examination due to the 6-months validity of the medical results.

10. Photocopy of valid HSK certificate (students whose Chinese level cannot meet with the requirements of major studies must study Chinese language program at the International College of China Academy of Art for one year).

11. Photocopy of bank receipt for transferring the 600 yuan RMB application fee (application fee cannot be paid through on-line bank ). 

Bank information of China Academy of Art: 

Account Name: China Academy of Art

Account No.: 1202024409014432078

Name of Bank: The Industrial and Commercial Bank of China, Hubin Branch, Hangzhou

Address of China Academy of Art: 218 Nanshan Road, Hangzhou, Zhejiang Province, P. R. China 

Remarks: Application fee of xxx (applicant's name)

12. Applicants of Chinese Government Scholarship should also register at “China Scholarship Council Application Online”, then fill out and submit the application form to China Scholarship Council online. The institution code of China Academy of Art is 10355. Please also print the application form and submit it (in duplicate) together with the above application documents to China Academy of Art.  Very import. You must confirm and submit it online!

THE TIME TO APPLY

March 1 - March 25

CONTACTS

Ms. Gao Xindan

Room 331, No.9 Building, 218 Nanshan Road, International College of China Academy of Art, Hangzhou, P.R.China

Tel/Fax: 86-571-87164711

E-mail: caaic@163.com
ATTACHMENTS

1. Application of Master Degree Program of China Academy of Art

2. Application of Ph.D Degree Program of China Academy of Art

3. Foreigner Physical Examination Form

中国美术学院中国政府奖学金生招生简章

中国美术学院，前身为国立艺术院，创建于1928年，是国家文化部和浙江省政府共建的一所学科、专业齐全的综合性重点美术学院。学院位于浙江省首府杭州。浙江是中国经济、文化最为发达的地区之一。座落于西子湖畔的南山校区和象山之麓的象山校区，安宁而美丽，是艺术学习和创作的胜地。现有造型艺术学院、设计艺术学院、公共艺术学院、传媒动画学院、建筑艺术学院、跨媒体艺术学院、艺术人文学院等7个专业学院招收留学生硕博生。现有90个国家的近700名留学生在此学习。

一、申请人资格

1、申请人须为非中国籍公民，身体健康；

2、申请人的学历和年龄要求：

申请攻读硕士学位者，须具有学士学位（申请人年龄不超过35周岁）

申请攻读博士学位者，须具有硕士学位（申请人年龄不超过40周岁）

二、申请材料（除特别注明外，其余材料均为一式两份）
1. 《中国美术学院留学生硕士入学申请表》或《中国美术学院留学生博士入学申请表》；请发一份电子文件（须在照片处插入本人电子证件照）到caaic@163.com,注明“某某/某年留学生硕博士研究生报名表”。
2. 本人护照复印件（3张）；

3. 本人近期2寸免冠彩色照片（4张）；

4. 经过公证的最高学历证明。如申请人为在校学生或已就业，需另外提交本人就读学校出具的在学证明或就业单位出具的在职证明。中英文以外文本需附经公证的中文或英文的译文；

5. 学习成绩单。中英文以外文本需附经公证的中文或英文的译文；

6. 来华学习或研究计划。申请人必须提交用中文或英文书写的来华学习或研究计划（不少于800字）；

7. 推荐信。申请攻读硕士、博士学位者，须提交两名教授或副教授的推荐信，用中文或英文书写；

8. 申请人须根据所申请的专业要求，提供包含本人简历和作品的光盘（造型艺术类、图像媒体类申请人须提供三幅以上与申请专业相关的创作作品；设计艺术类、建筑艺术类申请人须提供本人作品集；每幅作品下方需标注作品名称、作品尺寸）；申请美术理论专业的学生递交2000字论文一篇；

具体专业要求详见中国美术学院招生网站：http://zb.caa.edu.cn/

9. 《外国人体格检查记录》复印件（原件自行保存）。申请人应严格按照《外国人体格检查记录》中要求的项目进行检查。缺项、未贴有本人照片或照片上未盖骑缝章、无医师和医院签字盖章的《外国人体格检查记录》无效。鉴于检查结果有效期为6个月，请申请人据此确定本人进行体检的时间；

10. HSK（汉语水平考试）有效证书复印件（汉语水平未达到专业学习要求者，需在国际教育学院补习一年汉语）；

11. 报名费汇款凭证（不接受网上银行汇款方式）。报名费600元人民币，请汇款至中国美术学院账号，详情为开户名：中国美术学院，账号：1202024409014432078，银行名称：中国工商银行杭州分行湖滨支行，中国美术学院地址：杭州南山路218号，附言：国际教育学院留学生xxx的报名费。

12. 登录国家留学基金委的“来华留学网上报名信息平台”，在该平台上提交申请后下载并打印《中国政府奖学金申请表》两份，与上述材料一起提交给我院。中国美术学院的招生机构代码为10355。

三、申请时间

每年3月1日至3月25日。

四、申请方式

请将所有申请材料在申请期间寄送至留学生办公室，无论录取与否，申请材料一律不予退还。

五、联系方式

电话：+86-571-87164711，87164712

传真：+86-571-87164711

邮件：caaic@163.com

网址：http://gjxy.caa.edu.cn/ 

地址：中国浙江省杭州市南山路218号中国美术学院9号楼国际教育学院办公室

邮政编码：310002

联系人：王晓奋、高昕丹
中国美术学院硕士生（外籍）报名登记表

	Application of Master Degree Program of China Academy of Art
中文名Chinese Name
	
	性别Gender
	
	出生日期Date of Birth
	年Y  月M  日D

        /    /    
	插入电子照片

Insert JPG file of Photo

	英文名English Name
	（与护照同same as name on passport）
  
	

	国籍Nationality：
	护照号码Passport No. ：        
	

	出生地City of Birth：
	
	

	出生国 Country of Birth
	婚否Marital Status
	

	考生职业Work Engaged

	职称Posts Held


	联系电话 Contact Tel 1
	联系电话Contact Tel 2

	现在学习或工作单位

Place of Work or Study

	准考证寄发地址Present Contact Address

                       邮政编码Post Code

	E-mail：
	@

	毕业学校Institution、
	最后学历/学位

Certificates Obtained or to obtain



	所学专业Field of Study
	

	毕业年月Years Attended
	

	最后学历/学位证书编号Certificate No.

	以下请按照各专业研究方向、导师、研究课题一览表填写Proposed Study in China Academy of Art

	专业代码和名称Name of Research Direction

	研究方向名称    Name of Research Project

	预报导师Suppose Supervisor

	汉语水平等级HSK Level

	是否服从专业调配Whether accept the arrangement of research direction：：   A.服从Yes （   ），      B.不服从No（   ）。     

	学习与工作经历Work or Study

	起止年月Years Attended
	学习或工作单位Place of Work or Study

	—
	

	—
	

	—
	

	—
	


                                                    本人签名Signature：
中国美术学院博士生（外籍）报名登记表

Application of Ph.D Degree Program of China Academy of Art

	中文名Chinese Name
	
	性别Gender
	
	出生日期Date of Birth
	年Y  月M  日D

        /    /    
	插入电子照片

Insert JPG file of Photo

	英文名English Name
	（与护照同same as name on passport）
  
	

	国籍Nationality：
	护照号码Passport No. ：        
	

	出生地City of Birth：
	
	

	出生国 Country of Birth
	婚否Marital Status
	

	考生职业Work Engaged

	职称Posts Held


	联系电话 Contact Tel 1
	联系电话Contact Tel 2

	现在学习或工作单位

Place of Work or Study

	准考证寄发地址Present Contact Address

                       邮政编码Post Code

	E-mail：
	@

	毕业学校Institution、
	最后学历/学位

Certificates Obtained or to obtain



	所学专业Field of Study
	

	毕业年月Years Attended
	

	最后学历/学位证书编号Certificate No.

	以下请按照各专业研究方向、导师、研究课题一览表填写Proposed Study in China Academy of Art

	专业代码和名称Name of Research Direction

	研究方向名称    Name of Research Project

	预报导师Suppose Supervisor

	汉语水平等级HSK Level

	是否服从专业调配Whether accept the arrangement of research direction：：   A.服从Yes （   ），      B.不服从No（   ）。     

	学习与工作经历Work or Study

	起止年月Years Attended
	学习或工作单位Place of Work or Study

	—
	

	—
	

	—
	

	—
	


                                                    本人签名Signature：

